

Protokoll

Styrelsemöte Juridiska Föreningen i Uppsala den 14-03-2017
kl.17.00

Närvarande:

Ordförande:	Hedvig Lind
Vice ordförande:	Simon Alsing
Kommunikationsansvarig:	Viktor Tunon
Studierådets ordförande:	Felix Olin
Adjungerad till 9 §)	Bel-Gloire Temo (närvarande)

1 § Mötets öppnande

Hedvig Lind förklarar mötet öppnat: 17:19

2 § Val av justerare tillika rösträknare

Förslag: Simon Alsing

Styrelsen beslutar:

Att välja Simon Alsing till justerare tillika rösträknare

3 § Val av mötesobservatör

Förslag: Viktor Tunon

Styrelsen beslutar:

Att välja Viktor Tunon till mötesobservatör

4 § Godkännande av kallelseförfarandet

Styrelsen beslutar:

Att godkänna kallelseförfarandet

5 § Adjungeringar

Styrelsen beslutar:

Att adjungengera Bel-Gloire Temo

6 § Fastställning av föredragningslista

Styrelsen beslutar:

Att fastställa föredragningslistan efter justeringar

7 § Protokoll från föregående sammanträde

Protokoll från föregående sammanträde är inte färdigjusterat.

Styrelsen beslutar:

Att bordlägga frågan.

8 § JJ och JR

Föredragande: Bel-Gloire Temo

Juristjourens projektledare anser inte att föreningen bör gå vidare med planerna på att slå ihop Juristjouren och Juristresursen.

Styrelsen beslutar:

Att inte gå vidare med planerna att slå ihop Juristjouren och Juristresursen

9 § Ansökan ur verksamhetsutvecklingsbudgeten

Föredragande: Bel-Gloire Temo

Juristjouren sökte pengar ur verksamhetsutvecklingsbudgeten för en resa ner till Lund för att kunna studera hur Lunds juristjour lagt upp sin verksamhet.

Styrelsen beslutar:

Att bevilja upp till 1 500 kr ur verksamhetsutvecklingsbudgeten för ändamålet.

10 § Meddelanden och rapporter

De närvarande ledamöterna föredrar vad som hänt inom de respektive utskotten sedan förra mötet.

11 § Ekonomiuppföljning

2016 års bokslut är snart klart. Simon ska se till att det skickas till revisorerna i tid till stämman. Vi har detta år färre helårsstudenter inom vårt kårområde vilket gör att vi kommer få mindre universitetsbidrag detta år.

12 § Lund/stämman

Föredragande: Hedvig Lind

Hedvig informerar om att det inte går att hålla stämman den 23/4 till klockan 13 utan att det innebär orimliga kostnader oförenliga med representationspolicy.

Styrelsen beslutar:

*Att hålla aprilstämma 2017 den 24-25 april från kl 17.00
respektive kväll.*

13 § Proppar till stämman

Föredragande: Hedvig Lind

Hedvig informerar styrelsen om läget med propositioner och uppmärksammar ledamöterna på att om de vill ha propositioner till stämman måste det förberedas.

14 § USMOS och Uppsalastudent.com

Föredragande: Hedvig Lind

Hedvig föredrar läget med projektet för USMOS att utveckla hemsidan uppsalastudent.com. Ny offert har inkommit, fortfarande oklart exakt vad summan kommer att landa på för våran del.

15 Medaljer

Föredragande: Simon Alsing

Arash Moosavian har ansökt om en ämbetsmannamedalj av första graden. Alexander Ingves har ansökt om en ämbetsmannamedalj av andra graden.

Styrelsen beslutar:

Att tilldela Arash Moosavian en ämbetsmannamedalj av första graden.

Att tilldela Alexander Ingves en ämbetsmannamedalj av andra graden.

16 § Kontorsdator

Föredragande: Simon Alsing

Styrelsen diskuterar frågan om vilken typ av dator till kontoret som krävs samt vilken budgetpost det skulle kunna gå under.

Styrelsen beslutar:

Att bordlägga frågan

17 § Fyllnadsval

Föredragande: Simon Alsing

Styrelsen diskuterar behovet av att fyllnadsvälja klubbverkare och JOM-assistenter. Styrelsen konstaterar att det inte skulle vara rimligt att lysa posterna och köra ett ordinarie förfarande för fyllnadsväl i och med att posterna ändå ska väljas på aprilstämman om en månad. Styrelsen diskuterar möjligheten att engagera klubbverkare utan att köra ett fyllnadsvälsförfarande men konstaterade att ett sådant förfarande måste stämmas av med valberedningen.

18 § Ämbetsmannafest

Föredragande: Simon Alsing

Det datum vi tidigare diskuterat för ämbetsmannafest visar sig inte gå eftersom Jontes var bokad. Styrelsen diskuterar andra lämpliga datum.

Styrelsen beslutade:

Att anordna ämbetsmannafest den 31/3.

Att anordna ämbetsmannapubbrunda den 18/4.

19 § Fotografämbetet

Föredragande: Viktor Tunon

Viktor har kollat med nuvarande fotograf om att införa ytterligare en fotograf.

Styrelsen beslutade:

Att föreningen framöver ska ha två fotografer.

Att lysa en till fotograf till aprilstämman.

20 § Bevakningslistan

Styrelsen uppdaterar bevakningslistan.

21 § Övriga punkter

- Hemsidan
- Culpa Cup

22 § Mötets avslutande

Hedvig Lind avslutar mötet: 19:36